
Naar aanleiding van de vergadering op d.d. 30-11-2023 wil Onafhankelijk Papendrechter de volgende 

vragen beantwoord zien. 

 
agenda punt 5 Voorstel Kwaliteitskader Veerpromenade 

 
1. Hoe hoog wordt nu het geplande gebouw? 
2. Zijn hier de wensen van de omwoners meegenomen, zoals gezegd is in boven genoemde 

vergadering door de Wethouder? 
3. Is er toch niet een ruimte te creëren voor culturele actievistijden? 
4. Zo ja geweldig !  
5. Zo nee waarom niet? 
6. Wetende dat op de Meent enkele panden leeg staan en het niet uitgesloten is dat dit ook in het 

nieuw te bouwen pand zou kunnen gebeuren. Lijkt u het dan al niet handig om een plan B te hebben 

voor deze nieuwbouw en de bestemming van de ruimte-s-  bij e.v.t. leegstand? Denkend aan vraag 3.  

 
Hartelijke groet, van Hendrika Hoekstra  

Raadslid van Onafhankelijk Papendrecht 

 


